



宏文學校

HONG WEN SCHOOL

30 Towner Road Singapore 327829

Tel: 62943340 Fax: 62937625

HWS/18/85

25 April 2018

Dear Parents/Guardians

Information Sheet for May 2018

(1) Public Holiday on 1 May 2018 - Labour Day

Tuesday 1 May 2018 is a Public Holiday.

(2) Semestral Assessment 1 (SA1) for P3 – P6 pupils

The SA1 (written examinations) will be held from 2 May to 11 May 2018. The timetable for the examination has been given out to the pupils. It is also available on the school website. Please provide the necessary support for your child/ward.

Do take note that in order to provide the most conducive environment possible for our pupils to sit for their examinations, recess for 7 May to 10 May 2018 will be combined and start at 10 am for all levels. Primary 1 and 2 pupils will be given an extra 10 minutes to purchase and consume their food.

(3) Parent-Child-Teacher-Conference (PCTC) Session – Friday 25 May 2018

Our second PCTC session will be held on Friday 25 May 2018 from 8.00 am to 4.00 pm.

There will be no formal lessons on that day. However, your child needs to attend the PCTC together with you. Pupils are to be in their school uniform. The details of the PCTC are attached in a separate letter.

(4) End-of-Term 2 School Holiday

Please be informed that the End-of-Term 2 school holidays will be from Saturday 26 May to Sunday 24 June 2018.

(5) P6 Supplementary Classes (18 to 20 June 2018)

To better help our P6 pupils prepare for the PSLE, the subject teachers will be conducting supplementary classes in the mornings of the abovementioned days. Please ensure that your child/ward attends the classes punctually. Consent forms and more information will be given nearer the date.

Thank you for being our supportive partner in your child's growth and development. We wish you and your family a quality time of bonding in the coming June school holidays.

Yours sincerely

Poon Siow Leng
Principal

1) 劳动节

5月1日(星期二)是劳动节,这天是公共假日,学生不必上学。

2) 年中考试(三年级至六年级)

年中考试(笔试)将于5月2日至5月11日进行。考试的时间表已发给学生。此时间表也已上载到学校的网站,方便家长查询。请您给予孩子所需的辅助。

为了让学生在良好的环境中进行考试,从5月7日至5月10日,全校的休息节将统一在上午10时开始。一年级和二年级学生的休息时间也将延长10分钟,让他们有足够的时间用餐。

3) 会见家长日 - 5月25日(星期五)

老师们将于5月25日上午8时至下午4时会见家长。当天,学生无须上课。请您偕同孩子出席,孩子必须身穿校服到学校。

您将在稍后收到有关详情的书面通知。

4) 第二学段末学校假期

第二学段末的假期将从5月26日(星期六)开始至6月24日(星期天)结束。

5) 六年级学校假期补课(6月18日至20日)

为了更好地帮助学生准备小六会考,学校已安排各科目的老师于6月18日至20日为同学们补课。请确保您的孩子准时到校上课。您也将在稍后收到有关补课安排的通知。

感谢您与我们携手共助孩子的成长。祝愿您和家人在来临的六月学校假期里共享天伦。